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RG.0002.9.2019 
 

Protokół  Nr IX/2019 
z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 18 września 2019 roku 
odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 
 
Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz.906, 
a zakończyła o godz. 958. 
 
Ad.I. Godz. 906 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 
powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. W oparciu o listę obecności 
stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji 
uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę 15. 
Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek Wójta Gminy o zwołanie w trybie 
nadzwyczajnym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.II. Godz. 909 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  proponowany porządek obrad sesji. 
Wobec braku uwag do porządku obrad poddał go pod głosowanie. 
W głosowaniu zaproponowany porządek obrad został przyjęty – 15 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość 
stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym 
na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe warunki 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 
godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród i 
innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy, wysokość oraz 
szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego, 

2) zmiany uchwały Nr XXII/183/2013 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem z 
dnia 25 marca 2013 r. w sprawie określenia przystanków 
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komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 
Radomyśl nad Sanem, udostępnionych dla operatorów i przewoźników 
oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

3) zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok. 
     IV.    Zakończenie IX sesji Rady Gminy. 

 
Ad. III/1. Godz. 911 
       
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom zatrudnionym na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem dodatków: za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe 
warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 
godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród i innych 
świadczeń wynikających ze stosunku pracy, wysokość oraz szczegółowe zasady 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego przedstawił Wójt Gminy Jan 
Pyrkosz. 
Radna Justyna Szwedo zwróciła się z pytaniem czy określona w projekcie uchwały 
kwota 150 zł miesięcznie dodatku przysługującego nauczycielom opiekującym się 
oddziałem przedszkolnym  dotyczy  wszystkich nauczycieli? 
Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska poinformowała, że dodatek w tej kwocie 
będzie przysługiwał nauczycielom w oddziałach przedszkolnych, dla których organem 
prowadzącym jest gmina na podstawie karty nauczyciela. 
Nie zgłoszono innych uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego 
Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  
W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 
Uchwała IX/72/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. III/2. Godz. 918 
 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/183/2013 Rady 
Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 25 marca 2013 r. w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 
Radomyśl nad Sanem, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 
warunków i zasad korzystania z tych przystanków przedstawiła Z-ca Wójta Gminy 
Izabela Szałaj. 
Z-ca Wójta poinformowała, że zmiana uchwały polega na dodaniu do wykazu 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina - 
2 przystanków usytuowanych w Antoniowie – Zalesiu Antoniowskim oraz 1 
przystanku w Żabnie. 
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Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 
Gminy poddał go pod głosowanie. 
W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 
Uchwała IX/73/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. III/3. Godz. 921 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2019 
przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Zabierając głos Wójt Gminy Jan Pyrkosz odniósł się do meritum jego wniosku o 
zwołanie sesji Rady Gminy w trybie nadzwyczajnym. Motywem wystąpienia o 
zwołanie sesji było dokonanie zmian w budżecie gminy poprzez wprowadzenie do 
budżetu gminy środków z przeznaczeniem na remont dróg w ramach FDS. Chodziło o 
jak najszybsze rozstrzygniecie przetargu, na który wpłynęło 7 ofert, wyłonienie 
wykonawcy i podpisanie z nim umowy. Wójt nadmienił, że w dniu wczorajszym 
nastąpiło podpisanie umowy  z wojewodą na dotację z FDS w wysokości 60 % z 
przeznaczeniem na odnowę dróg gminnych. Kwota umowna opiewała na 505 tyś. zł, 
natomiast po przetargu kwota ta będzie wynosiła 523 tyś zł. Dotacja będzie wynosiła 
313 tys. zł , resztę środków zabezpieczy gmina.  
Remont będzie dotyczył 2 dróg:  

1) droga na odcinku Wola Rzeczycka (cmentarz) w kierunku Kępy 
Rzeczyckiej 

2) droga Rzeczyca Okrągła – Kępa Rzeczycka na 2 odcinkach, które 
dotychczas nie były remontowane 

 
Radny Stanisław Rybak zapytał jakie kryterium decydowało o wyborze dróg 
zgłoszonych do remontu realizowanego w ramach środków z Funduszu Solidarności.  
 
Wójt odpowiedział, że w głównej mierze decydowała zła jakość dróg, kwestia ich 
przygotowania projektowego, technicznego do przeprowadzenia odnowy, czy 
połączenia z drogą wojewódzką. 
Wójt odniósł się do drogi na odcinku Nowa Wieś – Witkowice. Powiedział, że w chwili 
obecnej połowa tej drogi należy do starostwa powiatowego, które czyni starania o 
przekazanie jej gminie, celem możliwości wystąpienia samorządu gminnego  o środki 
na jej remont. Wchodziły tu w rachubę sprawy własnościowe, dlatego gmina nie 
mogła wówczas zgłosić tej drogi. W/w dwie drogi najłatwiej było przygotować do 
modernizacji i zgłosić do funduszu. 
 
Radna Marzena Garbacz przypomniała, że już kilkukrotnie zgłaszała konieczność 
remontu drogi przez „Wieś” w Dąbrowie Rzeczyckiej. Pobocza są pozarywane i po 
okresie zimowym droga może być całkowicie zniszczona. Nadmieniła, że droga jest 
ważna dla mieszkańców i łączy się z drogą wojewódzką. Należy rozpatrzeć odnowę 
drogi. 
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Wójt oznajmił, że jest to droga, na której, są założone progi zwalniające,  typowo 
osiedlowa i nie jest eksploatowana w tak dużym stopniu. Obecnie w pierwszej 
kolejności bardziej potrzebny jest remont drogi na osiedlu w Dąbrowie.   
 
Radna Marzena Garbacz wyraziła zdanie, że  w takim wypadku można teraz 
przeprowadzić remont w miejscach gdzie są pozarywane pobocza, aby zapobiec jej 
całkowitej dewastacji. 
 
Radny Sylwester Polanowski zwrócił uwagę, że wycofane są w budżecie gminy środki 
na realizację przydomowych oczyszczalni ścieków w Nowinach. Przypomniał też, że 
jeszcze w 2017 roku był zgłoszony wniosek mieszkańców  z Zebrania Wiejskiego o 
wykonanie remontu jednej z dróg gminnych w tej miejscowości. W odpowiedzi 
poinformowano, że droga zostanie ujęta w budżecie gminy na 2018 roku. Jednak ani 
w wspomnianym roku ani w obecnym, droga nie jest zapisana w budżecie gminy.   
 
Wójt Gminy odpowiedział, że droga o której mówi radny nie jest wyznaczona i w tej 
chwili stanowi pastwisko. Odnośnie przydomowych oczyszczalni powiedział, że była 
możliwość pozyskania środków z PROW, ale nie wszyscy mieszkańcy Nowin, którzy 
wyrazili wolę budowy oczyszczalni w drugim etapie,  mieli uregulowany stan prawny 
swoich posesji. Wówczas można było pozyskać dotację w wysokości 64% kosztów 
wykonania, resztę miała dołożyć gmina. Stąd decyzja o wycofaniu się z wykonania 
zadania. Całościowo gmina nie byłaby w stanie ponieść kosztów budowy 
przydomówek.  
Wójt nadmienił, że trzeba przyjąć pierwszoplanowe zadania i je realizować. Jakie 
inwestycje drogowe będą wykonywane w przyszłym roku to na dzień dzisiejszy trudno 
określić. Wszystko uzależnione jest finansów gminy. 
 
Radny Jacek Pamuła odnośnie planowanych do modernizacji dróg w ramach FS 
doprecyzował, że remont jest konieczny. Są to drogi w fatalnym stanie technicznym. 
Zostały  wybudowane w latach 1995-97 przy założonym stanie użyteczności 10 lat.  
 
Wobec braku dalszych uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący 
Rady Gminy poddał go pod głosowanie. 
W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 
Uchwała Nr IX/74/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że mieszkańcy m. Nowiny posiadający już 
przydomówki zgłosili do niego sprawę braku danych kontaktowych serwisu 
oczyszczalni.  
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Wójt Gminy Jan Pyrkosz wyjaśnił, że w dokumentacji technicznej, instrukcji obsługi są 
informacje do kogo należy się zwrócić np. w przypadku awarii. Jest możliwość 
zgłoszenia się bezpośrednio do wykonawcy bądź też za pośrednictwem Urzędu 
Gminy. 
 
Radna Marzena Garbacz przypomniała o zgłaszanej sprawie wykonania wejścia na 
peron kolejowy dla mieszkańców od strony m. Kępa Rzeczycka. W tej sprawie było 
skierowane pismo z Urzędu Gminy do Kolei Państwowych. Z rozmowy z wykonawcami 
peronu wynikało, że jest możliwość przebudowy i wykonania wejścia dla pieszych 
również w tym miejscu. Radna nadmieniła, że w niedawnym czasie peron został 
ogrodzony i zapytała czy jest jeszcze możliwość wykonania wejścia.  
 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował, że w dniu wczorajszym odbył w tej sprawie 
spotkanie z przedstawicielami wykonawcy i dyrektorem projektowym zadania. 
Konkluzją spotkania było zapewnienie, że  wejście będzie wykonane podobnie jak to 
ma miejsce z drugiej strony od drogi wojewódzkiej, tylko usytuowane na wprost.  
 
Radna Marzena Garbacz poruszyła sprawę odnowy dróg wykorzystywanych i 
zniszczonych podczas remontu linii kolejowej. 
 
Wójt gminy Jan Pyrkosz wyjaśnił, że  w tej  sprawie również prowadził rozmowy. W 
jakim zakresie będą odnowione drogi to trudno obecnie powiedzieć. Z pewnością 
będzie wyremontowana droga w Kępie Rzeczyckiej na tzw. Zatorzu. Remont dróg 
przez PKP jest sprawą trudną w kwestii porozumienia się i  dogadania. Ciężko jest się 
porozumieć w kwestii projektowej i wykonawczej. PKP twierdzi, że ma określone 
możliwości i środki. Część postulatów gminy zostanie zrealizowanych. Wójt nadmienił, 
że nie było wcześniejszych rozmów i  uzgodnień z gminą, które drogi mają być 
wykorzystywane podczas remontu linii kolejowej. 
 
Ad. IV. Godz.958 
 
Na tym zakończono obrady IX sesji Rady Gminy. 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
 

                                                                                           Edward Wermiński 
 
Protokołował: 
Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 


